
 

 
Βουλή Των Ελλήνων 

Βασίλειος – Νικόλαος Α. Υψηλάντης 

Α’ Κοσμήτορας 

Πρόεδρος της Επιτροπής Οικονομικών της Βουλής 

Βουλευτής Δωδεκανήσου – Νέα Δημοκρατία 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Αθήνα, 14 Σεπτεμβρίου 2020 

 

   Προς τον Αξιότιμο  Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων  

 

 

    Θέμα: « Λειτουργία ΚΕΠΑ στην Κάλυμνο». 

 

    Αξιότιμε κ. Υπουργέ,  
 

 Αναφορικά με το Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ)  που λειτουργεί στο 

νησί της Καλύμνου και εξυπηρετεί όλη την Περιφερειακή ενότητα Καλύμνου 

 ( Κάλυμνο, Λέρο, Πάτμο, Αστυπάλαια, Λειψούς, Αγαθονήσι, Αρκιούς, Λέβιθα, 

Κίνναρος, Ψέριμος και Τένεδος ), το εν λόγω κέντρο περιορίζεται στο να 

παρέχει μόνο τη διοικητική υποστήριξη στη διαδικασία αξιολόγησής αναπηρίας. 
 Η  πιστοποίηση της αναπηρίας γίνεται από την αρμόδια επιτροπή, ΜΟΝΟ στο 

νησί της Ρόδου. Από τη διαδικασία  αυτή, απαλλάσσονται  μόνον εκείνοι οι 
κάτοικοι της περιφέρειας Καλύμνου που δεν μπορούν να μετακινηθούν. Όλοι 
οι άλλοι, ακόμα και εκείνοι που νοσούν βαριά ( καρκινοπαθείς, καρδιοπαθείς , 
κ.ά. ), πρέπει να μεταβούν στη Ρόδο, με οποιοδήποτε κόστος ή στην 

επιβάρυνση της Υγείας τους ή οικονομικά ή στις μέρες μας, με την έκθεσή τους 
στον ιό ( COVID – 19 ). 

    Κατόπιν τούτων και λόγω της ιδιαιτερότητας της κατάστασης,  κρίνεται 
αναγκαία η πλήρης  λειτουργία του ΚΕΠΑ  Καλύμνου και η αρμόδια επιτροπή 

αξιολόγησής αναπηρίας, να συνεδριάζει  στο νησί της Καλύμνου που έχει 
τακτική σύνδεση με όλα τα νησιά της Π. Ε. διευκολύνοντας έτσι σε όλα τα 

επίπεδα τους ενδιαφερόμενους συμπολίτες μας. Τα ως άνω αναφέρονται και 
στην αρ. πρωτ.: 3522/ 22-06-2020 επιστολή του Έπαρχου Καλύμνου  

κ. Εμμανουήλ Γεωργίου Μουσελλή προς τον Εθνικό Φορέα Κοινωνικής 
Ασφάλισης. 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

9686

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/9/2020



  Κατόπιν όλων των ανωτέρω,  

 

Ερωτάται ο αξιότιμος κ. Υπουργός εάν προτίθεται : 
Να προβεί στις απαραίτητες ενέργειες προκυμμένου να καταστεί δυνατή η 

πλήρης λειτουργία του ΚΕΠΑ  Καλύμνου ( πιστοποίηση αναπηρίας ) και να 

σταματήσει η μέχρι τώρα ταλαιπωρία των νησιωτών του εν λόγω Υπουργείου, 

Περιφέρειας Νοτίου Αιγαίου.  

 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
 

 
 
 
 

Βασίλειος – Νικόλαος Α. Υψηλάντης 

Βουλευτής Δωδεκανήσου 

 

 

 




